
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Jedovnice dne 11. 10. 2023 

ZŠ Jedovnice, 15:30 h 
 

Přítomni: RNDr. Anna Bayerová, Ph.D., Mgr. Radka Hromková Ušelová, DiS., Mgr. Martina 

Koubová, Mgr. Petr Magula, Ing. Josef Matuška, Martina Maňoušková, Mgr. Jana Nezvalová, 

Mgr. Hana Šíblová  

Omluveni: Mgr. Tereza Malárová 

Host: Mgr. Ivo Máčel (bod programu 3.), ředitelka školy Mgr. Lenka Danielová, Ph.D. (body 

programu 4., 5., 6.) 

 

Program: 
1. Přivítání nových členů školské rady (dále jen ŠR) 

2. Volba předsedkyně/předsedy ŠR 

3. Jednání s Mgr. I. Máčelem  

4. Výroční zpráva ZŠ Jedovnice 2022/2023 

5. Rozpočet ZŠ Jedovnice pro rok 2024 

6. Různé  

 

Průběh jednání:  

Jednání ŠR bylo řádně svoláno místopředsedou Ing. J. Matuškou. 

 
1. Přivítání nových členů ŠR 

Místopředseda ŠR přivítal přítomné Doplňující volby do ŠR ZŠ Jedovnice (1 člen za zákonné 

zástupce nezletilých a 1 člen za pedagogické pracovníky) na volební období 2021-2024 se konaly 

ve dnech 3. a 4. října 2023. Paní Martina Maňoušková byla zvolena za zákonné zástupce nezletilých 

žáků (počet hlasů 11). Za pedagogické pracovníky školy byla zvolena Mgr. Jana Nezvalová. 

 

 
2. Volba předsedy ŠR 

Návrh: Mgr. Petr Magula 

Usnesení: Veřejným hlasováním byl zvolen předsedou ŠR Mgr. Petr Magula. 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 1. 

Místopředseda následně předal řízení jednání ŠR nově zvolenému předsedovi.   

 

 

3.  Jednání ŠR s Mgr. I. Máčelem 
 

Z jednání na přání pana Máčela byl pořízen audiozáznam, který zaznamenal předseda ŠR na 

mobilní telefon a který byl panu Máčelovi po jednání zaslán. 

 

Zastupitelstvo Městyse Jedovnice pověřilo ŠR úkolem týkající se projednání požadavku pana 

Máčela z 8. 8. 2023. Požadavek se týkal zápisu ze ŠR konané dne 3. 12. 2019. Podle sdělení pana 

Máčela v daném zápisu uvedené informace znevažují jeho osobu, nejsou pravdivé, proto požaduje 

jejich znečitelnění nebo vymazání ze zápisu. Stejnými požadavky pana Máčela se ŠR na svých 

jednáních již několikrát od r. 2020 zabývala. O stanoviscích ŠR byl pan Máčel informován, 

výsledek projednání byl e-mailem zaslán. Stejně tak byl o vypořádání uloženého úkolu informován 

zřizovatel školy.  



Pan Máčel sdělil své důvody připomínkování zápisu ŠR. Místopředseda ŠR upozornil, že zápisy, 

které jsou zveřejňovány, jsou zkrácenými záznamy zápisů interních pro členy ŠR, obsahujících 

především usnesení, neuvádějí diskuse ani informace, které pan Máčel zmiňuje. Stejně je tomu také 

u dotčeného zápisu ze dne 3. 12. 2019.   

V průběhu jednání místopředseda ŠR upozornil pana Máčela, že v zápisu veřejném, který je 

zkráceným záznamem interního zápisu bez uvedení diskuze, obsahujícím především usnesení, 

nejsou zapsané informace, které pan Máčel zmiňuje. ŠR nebyla a není kompetentní hodnotit 

věrohodnost dokladů, které pan Máčel měl na jednání dne 3. 12. 2019, ani které při dnešním jednání 

má. 

 

Usnesení:  

a) Členové ŠR nesouhlasí s požadavky pana Máčela a změnami v zápise z jednání ŠR ze dne 3. 12. 

2019.  

b) V neveřejném zápise z jednání ŠR ZŠ Jedovnice ze dne 3. 12. 2019 jsou zaznamenané informace 

z diskuze. Části, které pan Máčel požaduje znečitelnit nebo vymazat, zaznamenávají názory t. č. 

zástupkyně školy, ředitelky školy a členky ŠR za pedagogické pracovníky. Nejedná se o závěr, 

stanovisko, vyjádření nebo názor ŠR. Jedná se o záznam osobních názorů výše uvedených osob.  

c) ŠR považuje případ za dostatečně projednaný.  

Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 

 

 
4. Výroční zpráva ZŠ Jedovnice 2022-2023  

Usnesení: Školská rada schvaluje Výroční zprávu ZŠ Jedovnice 2022-2023 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 

 

 
5. Rozpočet ZŠ Jedovnice pro rok 2024 

- projekt na odborné učebny byl podpořen (nové školní dílny + multimediální učebna místo 

školního klubu, interaktivní panely) - elektroinstalace v cca 300 tisíc Kč (v dílnách je ještě 

původní hliníková)  

- investice 2023-2024 

- dataprojektory (část z investičního fondu, část od zřizovatele) 

- ŘŠ upozornila na opravy tepelných čerpadel - (jedno bylo opraveno na konci záruky, druhé 

již po záruce před zimou). Předpokládá se oprava dalších 

 

Usnesení: Školská rada projednala návrh rozpočtu ZŠ pro rok 2024 

Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 

 

 
6. Různé 

a) dotazníkové šetření SCIO – ředitelka školy informovala o následujících oblastech 

a1) stravování  

- výběr ze dvou jídel zůstává (škola vaří cca 500 jídel denně, kromě Jedovnic odebírá i 

Bukovina 

- v jídelně jsou každý den připravené ukázkové porce s množstvím dle normativů 

- každý týden na středu jedna třída navrhuje jídla do jídelníčku (dosud vybírali deváťáci 

největší zájem je o řízky) 

- členky ŠR za pedag. sbor pozitivně hodnotí změnu týkající se chutnosti jídel, chválí 

jídelnu za velikosti porcí. Upozornily, že žáci většinou nejedí polévku, pouze snědí hlavní 

jídlo, což může následně vést k neoprávněným žádostem na přidání a následným 



stížnostem, že mají hlad. Dále poukázaly na nevhodné chování některých starších žáků 

k pracovníkům školy, včetně personálu kuchyně. 

- paní Koubová upozornila na krátký čas na oběd (krátká obědová přestávka – děti chodí 

obědvat mezi hodinami, čas na oběd není dostatečný, dochází k opožděným příchodům 

do pokračujícího vyučování, učíme děti jíst ve spěchu, aby stihly navazující vyučování, to 

nestihnou, takže v nich fixujeme toleranci k pozdním příchodům, ale oni nemají v 

podstatě na výběr…..).  

 

a2) komunikace a klima školy 

- ocenění práce psycholožky a speciální pedagožky 

- sestavuje se žákovský parlament – povede ho školní psycholožka, od třetí třídy každá 

třída bude mít v něm zvoleného zástupce. 

  

a3) ročníkové práce 

- v aktuálním školním roce bude kladen ze strany pedagogů důraz na dodržování časového 

harmonogramu zpracování ročníkové práce, finální text bude odevzdán do konce ledna. 

 

b) Školní akce:  

- Vinný bál – 10. listopadu 2023 (150 Kč vstupenky) 

- Rolnička – prosinec (upozornění – vloni veliký zájem veřejnosti, detaily k organizaci 

akce, aby probíhala bez komplikací, budou upřesněny) 

 

c) Žáci z Ukrajiny- září 2023 

V září do školy bylo přihlášeno 13 nových žáků z UK (od 1. do 9. ročníku). Předložili 

potvrzení, že bydlí v Jedovnicích, proto spadají pod ZŠ Jedovnice. V tomto ohledu jsou 

kladeny větší a větší nároky na učitele, kteří musí řešit vzdělávání po dvou liniích, neboť 

žáci z UK neumí česky, jejich deklamované vzdělání neodpovídá ročníku, do něhož patří a 

jsou tam tudíž zařazování. Z důvodu příchodu žáků z UK až v září nebylo možné žádat o 

dotace na ukrajinské asistenty (žádost do září dotčeného roku). Dále jsou žáci z UK často 

unavení – proslýchá se, že je v místě ubytování hluk. Bylo by vhodné prověřit hygienou 

nebo krajským koordinátorem (krajské asistenční centrum pomoci). Paní Koubová přislíbila 

zjistit možnosti ohledně pomoci v oblasti výuky a ohledně umísťování do ubytovacích 

zařízení.  

 

d) Pedagogický sbor 

Na konci školního roku 2022-2023 přestoupilo několik pedagogů na jiné školy. Předána 

informace, že se podařilo zajistit kvalifikované a aprobované učitele k doplnění učitelského 

sboru.  

 

e) Možnost využít dobu čekání na výuku v ZUŠ v budově ZŠ 

Paní Koubová vznesla dotaz, zdali je možné před kroužkem na ZUŠ využít školní klub nebo 

školní družinu pro děti, které mezi koncem výuky na ZŠ a začátkem výuky na ZUŠ mají 

volnou hodinu, nestíhají v tomto krátkém čase přechod ze školy domů a zpět. ŘŠ vysvětlila, 

že družina i klub jsou zcela naplněné, proto není možné využít. Žádná alternativa pro tyto 

děti ani v zimních měsících nebude ani nabízena, ani zvažována. 

 

 

Předseda ukončil jednání ŠR v 18:35 h ukončení 

 

Zapsala: Anna Bayerová    Ověřil a se zápisem souhlasí: Petr Magula 
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